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Eladó Családi ház, 149 m2, 735 m2 telek, Marcali
9 900 000 Ft ( ~25 196 € )

Marcaliban eladó egy nagyméretű felújítandó családi ház a
központ közelében!

Adatlap sorszáma: #696900132

Szobák: 4 + 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Rossz

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1950

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: HH

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Befektetők, fantáziadús varázslók figyelem!

Egyedülálló lehetőség kínálkozik Marcali központjához közel!

Eladó egy nagyméretű családi ház, mely szinte kuriózum és csupán arra vár,

hogy újra ragyogjon!

Olyan személyeknek ajánlom ezt az ingatlant, akik szeretnek igazán nagyot

alkotni és szeretik a kihívásokat.

A ház összközműves és két lakrésszel is rendelkezik, melyet igény szerint egybe

is lehet nyitni. Kettő konyha és fürdőszoba is található benne, mindegyik

lakrészben van gázkazán és kémény is, tehát több fűtési alternatíva is

lehetséges. Egy ideje nem lakott, ezáltal nem fűtött és szellőztetett, ami

magában foglalja jelenlegi állapotának okát is. A falakat kívül belül újra kell

vakolni, valamint egy alsó vízszigetelést is el kell végezni. Az első lakrész

nyílászárói szigeteltek. A tető szerkezete rendkívül masszív, ahogy az épület is,

vastag téglafalak alkotják. A tető fedése ellenben cserét igényel. Az udvarba

autóval bejárni nem lehet, de az egyik utcafronti szobából ki alakítható egy

kellemes méretű garázs is, mely rendkívül egyedivé tenné az otthont, és ezzel a

beavatkozással is maradna még bőven elegendő lakóterület. A hátsó lakrészből

nyílik egy pince és itt van a padlás feljáró is. Az udvaron található melléképület,

nyári konyha, és egy kút is. A telek hátsó része sok lehetőséget rejt magában.

Az ingatlan jogtiszta, 1/1 tulajdonú, azonnal birtokba vehető!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Achtung Investoren, phantasievolle Zauberer!

Einzigartige Gelegenheit in der Nähe des Zentrums von Marcali!

Zum Verkauf steht ein großes Familienhaus, fast ein Kuriosum, das nur darauf

wartet, wieder zu glänzen!

Ich empfehle diese Immobilie Leuten, die gerne etwas Großes schaffen und

Herausforderungen lieben.

Das Haus verfügt über alle Versorgungseinrichtungen und zwei Wohnbereiche,

die bei Bedarf zu einem einzigen geöffnet werden können. Es gibt zwei Küchen

und Bäder, jede der Wohnungen hat einen Gaskessel und einen Kamin, so dass

es mehrere Heizmöglichkeiten gibt. Das Haus wurde seit einiger Zeit nicht mehr

bewohnt und ist daher unbeheizt und unbelüftet, was einer der Gründe für

seinen derzeitigen Zustand ist. Die Außenwände müssen innen neu verputzt

werden, und es muss eine untere Abdichtung vorgenommen werden. Die

Fenster im ersten Teil des Hauses sind isoliert. Die Dachkonstruktion ist äußerst

solide, ebenso wie das Gebäude mit seinen dicken Ziegelwänden. Die

Dacheindeckung muss jedoch erneuert werden. Es gibt keine Zufahrt zum Hof,

aber einer der Räume an der Vorderseite der Straße könnte in eine schöne große

Garage umgewandelt werden, was das Haus sehr einzigartig machen würde, und

mit diesem Eingriff gäbe es immer noch viel Wohnraum. Ein Keller ist vom

hinteren Wohnbereich aus zugänglich und es gibt auch einen Zugang zum

Dachboden. Im Innenhof gibt es ein Nebengebäude, eine Sommerküche und

einen Brunnen. Der hintere Teil des Grundstücks bietet viele Möglichkeiten. Die

Immobilie befindet sich in 1/1 Eigentum, bereit für den sofortigen Bezug!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere Details zu

erfahren und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Attention investors, imaginative wizards!

Unique opportunity near the centre of Marcali!

For sale a large family house, almost a curiosity, just waiting to shine again!

I recommend this property to people who like to create really big and like

challenges.

The house has all utilities and two living areas which can be opened into one if

required. There are two kitchens and bathrooms, each of the apartments has a

gas boiler and chimney, so there are several heating alternatives. It has not

been occupied for some time and is therefore unheated and unventilated, which

is part of the reason for its current condition. The walls outside need to be re-

plastered inside and a lower waterproofing needs to be carried out. The windows

in the first part of the house are insulated. The roof structure is extremely solid,

as is the building, with thick brick walls. However, the roof covering needs to be

replaced. There is no car access to the courtyard, but one of the rooms at the

front of the street could be converted into a nice sized garage, which would

make the home very unique, and with this intervention there would still be

plenty of living space. A cellar opens from the rear living area and there is also a

loft access. In the courtyard there is an outbuilding, a summer kitchen and a

well. The back of the plot has many possibilities. The property is in 1/1

ownership, ready for immediate occupation!

This property is great, right? Please call for more details and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!


